
 
 
  

Nota voor burgemeester en wethouders 
Onderwerp 

Team 
DEV-SVC 

Vragen ex art 46 RvO GroenLinks-Speelgoedmuseum 

1- Notagegevens   

Notanummer 2018-000924 

Datum 14-05-2018 

Programma:   

10 Economie, kunst en cultuur 

Portefeuillehouder Weth. Grijsen 

  
 

 

2- Bestuursorgaan   

[X]B & W 12-06-2018 

[ ]Raad -- 

[ ]Burgemeester -- 

College van B & W   

- Burgemeester - Weth. Kolkman 

- Weth. Grijsen - Weth. Rorink 
 

Besluitenlijst d.d.   d.d.   d.d. 

 [ ]Akkoordstukken -- [X]Openbaar 12-06-2018 [ ]Besloten -- 
 

  

Routing d.d. 

Regiemanager -- 

Wethouder 08-06-2018 
 

  par. 

[ ]adj.secr. -- 

[X]gem.secr. 08-06-2018 

BIS Openbaar 

Status Definitief2018-06-13 

  

Bijlagen 

Vragen GroenLinks + antwoordbrief 

  
B & W d.d.: 12-06-2018 
  
Besloten wordt: 

1 De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van GroenLinks over het Speelgoedmuseum vast te 
stellen;  

2 de beantwoording aan te bieden aan de raad; 

3 de nota en het besluit openbaar te maken na verzending van de brief. 

  

Financiële aspecten: 

Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 

Begrotingswijziging Nee 

  

Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 

[X] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  

  het antwoord aan GroenLinks is verzonden 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  

   

[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 

   

[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 

   

  

 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 

Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 

Bekendmaking conform Awb  Nee 

  

ADVIESRADEN: 



 
Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Nee 

  

Toelichting 

Inleiding 

Per brief  van 12 mei hebben mevrouw Van der Meer en de heer Boswinkel van de fractie van GroenLinks uw 
college een aantal schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over het Speelgoedmuseum. Bijgaand treft u de 
beantwoording aan. 

  
Beoogd resultaat 

  
Kader 

  
Argumenten voor en tegen 

  
Extern draagvlak (partners) 

  
Financiële consequenties 

  
Aanpak/uitvoering 

 



 
 
 

Gemeente Deventer 
t.a.v. College van B&W 
Postbus 5000 
7400 GC Deventer 
 
 
Betreft:   Speelgoedmuseum. 
 
 
                                                                                                                               Deventer, 12 mei 2018 
Geacht college, 
In de raadsmededeling van 9 mei 2018  
 
In de raad van 18 april 2018 is besloten om een bijdrage van€ 75.000 beschikbaar te stellen als 
voorbereidingskosten voor het opstellen van een compleet en volwaardig bedrijfsplan voor het Nationaal 
Speelgoedmuseum.  Bij raadsmededeling van 9 mei 2018 wordt de raad geïnformeerd over het feit dat op 3 
mei het college is geïnformeerd dat de stichting Deventer Verhaal er geen vertrouwen in heeft dat de 
businesscase Nederlands Speelgoedmuseum in het vml. Kantongerecht (Brink 11 - 12) succesvol kan 
worden gerealiseerd zoals verwoord in het museaal concept dat door de raad is onderschreven. Eerder is in 
een raadstafel 21 februari 2018 gesproken over het bedrijfsplan. 
 
Naar aanleiding van deze ontwikkeling heeft de fractie de volgende vragen: 
 

1. Welke communicatie tussen Deventer Verhaal en het college over de voortgang van het Nederlands 
Speelgoedmuseum in het voormalig Kantongerecht heeft er in de periode tussen 21 februari 201en 
3 mei 2018 plaatsgevonden?  

2. Wat was volgens het college de status van de voortgang van het Nederland Speelgoedmuseum in 
het voormalig Kantongerecht op 18 april 2018? 

3. In hoeverre is er eigenstandig contact geweest tussen Franken Vastgoed BV en de gemeente? En 
wat was de aard van dit contact?  

4. Was het college op de hoogte van de demarcatie? Zo ja, welke rol heeft het college daarin precies 
gespeeld? 

5. Wanneer bereikte het college het bericht dat Franken Vastgoed BV zelf een Speelgoedmuseum in 
het voormalig Kantongerecht wil runnen?  

6. Wat is er gebeurd met de 75.000 euro? Zijn hier al reeds uitgaven mee gedaan en zo ja, waaraan? 
Zo nee, wordt dit bedrag teruggestort?  

 
Wij kijken uit naar de antwoorden.  
 
 
 
Met hartelijke groet, 
Koen Boswinkel 
Anne van der Meer 
 
GroenLinks Deventer 



  

 
 

Grote Kerkhof 1 
Postbus 5000 
7400 GC Deventer 

 
14 0570 

 
Aan de fractie van GroenLinks 
Mw. A. van der Meer en de heer K. Boswinkel 
Interne Post 

telefoon 
 
0570 - 693219 
direct telefoonnummer 
 
gemeente@deventer.nl 
e-mail 
 
 
 
 
 
 
 

BO/ 2018-000924   
kenmerk  uw referentie  datum 
     
M.J.E. van der Meer/H.A.G. van den 
Burg 

Schriftelijke vragen ex art 46 RvO over het Speelgoedmuseum 

contactpersoon  onderwerp   
 
 
Geachte mevrouw Van der Meer, geachte heer Boswinkel, 
 
In uw brief van 12 mei heeft u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over het 
Speelgoedmuseum. 
Vooraf schetsen we u graag de tijdlijn van het verzoek aan Deventer Verhaal en Franken Vastgoed.  
Sinds de zomer 2017 zijn we met Deventer Verhaal en Franken Vastgoed in gesprek, waarbij de volgende 
vraag centraal stond: Zijn partijen in staat om binnen het kader, zoals door de raad gesteld, het businessplan 
Speelgoedmuseum te realiseren in het voormalig Kantongerecht?  
Daarbij was het kader, zoals door de raad gesteld, leidend en was het voor het college ook een optie als de 
conclusie zou zijn dat het businessplan niet haalbaar is en dat daarmee de motie niet uitvoerbaar zou zijn.  
In november 2017 heeft het college aan de raad gemeld dat de partijen onderlinge afspraken hebben 
vastgelegd in een intentieovereenkomst en dat het college verwacht dat het businessplan vóór 1 januari 2018 
aan het college zou worden aangeboden. Na beoordeling door het college zou het plan aan de raad worden 
voorgelegd. 

  
Het plan is vóór 1 januari 2018 ingediend. Het college achtte, mede op grond van de toetsing door Bureau 
Gordion, het plan nog niet besluitrijp en heeft de raad de gelegenheid geboden wensen en bedenkingen te 
uiten, alvorens partijen te verzoeken het plan verder uit te werken. Op 21 februari 2018 was er een 
presentatie van de initiatiefnemers aan de raad. Op 7 maart 2018 heeft de raad bij motie aan het college 
gevraagd dit plan verder uit te werken (scenario 1). 
Naar aanleiding van de aangenomen motie is direct na 7 maart met beide partijen besproken dat de tijd dringt 
(deadline 26 april) en dat het college de raad een voorstel wilde doen voor een eenmalige bijdrage in de 
kosten van de planvoorbereiding. Direct daarna hebben partijen de planvoorbereiding ter hand genomen. 
 
Uw vragen beantwoorden wij als volgt:  
 
Vraag 1 
Welke communicatie tussen Deventer Verhaal en het college over de voortgang van het Nederlands 
Speelgoedmuseum in het voormalig Kantongerecht heeft er in de periode tussen 21 februari 201en 3 mei 
2018 plaatsgevonden?  
 
 
 



 
 
Antwoord 
Ambtelijk is er regulier werkoverleg met de directeur Deventer Verhaal, waarbij lopende zaken worden 
besproken, ook na 21 februari, toen de werkzaamheden voor het Nederlands Speelgoedmuseum intensiever 
werden. In het reguliere werkoverleg is de voortgang van de planontwikkeling voor het Speelgoedmuseum 
aan de orde geweest.  
Op 18 april is in de marge van een ander overleg aan de portefeuillehouder meegedeeld dat er discussie was 
over de klimaatinstallatie. De portefeuillehouder ontving op 19 april een WhatsApp-bericht waaruit 
ontevredenheid van een partij over de inzet van de andere partij bleek.  
 
In verschillende bestuurlijke en ambtelijke contacten is beide partijen verzocht om zich in te spannen om er 
samen uit te komen of, indien dat niet mogelijk zou zijn, te werken aan een gedeelde conclusie waaruit blijkt 
op welke punten het plan niet realiseerbaar is. Er is tevens zowel ambtelijk als bestuurlijk aangedrongen op 
zorgvuldigheid in de stappen en transparant overleg over mogelijkheden en onmogelijkheden. 
 
Vraag 2 
Wat was volgens het college de status van de voortgang van het Nederland Speelgoedmuseum in het 
voormalig Kantongerecht op 18 april 2018? 
 
Antwoord 
Op dat moment ging het college er van uit dat er eind april een bedrijfsplan zou liggen dat getoetst zou 
kunnen worden. 

 
 
Vraag 3 
In hoeverre is er eigenstandig contact geweest tussen Franken Vastgoed BV en de gemeente? En wat was 
de aard van dit contact?  
 
Antwoord 
Er is – zoals hierboven gemeld - vanaf 19 april telefonisch en WhatsAppcontact met zowel Deventer Verhaal 
als Franken Vastgoed geweest. Daarbij is door partijen gemeld dat het lastig was om tot overeenstemming te 
komen. Wij hebben gereageerd zoals in het antwoord hierboven bij vraag 1 is beschreven. 

 
 
Vraag 4 
Was het college op de hoogte van de demarcatie? Zo ja, welke rol heeft het college daarin precies gespeeld? 
 
Antwoord 
Op 11 november 2017 ontving het college een door beide partijen ondertekende intentieovereenkomst waarin 
de onderlinge afspraken zijn vastgelegd. 
Vanwege de transparantie bij inzet van publieke middelen heeft het college mondeling aangedrongen op 
heldere afspraken over verhoudingen en verantwoordelijkheden tussen pandeigenaar en gebruiker. 
Het college heeft zich vooraf niet uitgesproken over de verdeling van verantwoordelijkheden en heeft daar ook 
geen rol in.  
De demarcatieafspraken zijn als bijlage gevoegd bij het bedrijfsplan dat eind december 2017 is aangeboden 
en dat uw raad ook heeft ontvangen. 
 
Vraag 5 
Wanneer bereikte het college het bericht dat Franken Vastgoed BV zelf een Speelgoedmuseum in het 
voormalig Kantongerecht wil runnen?  
 
Antwoord 
De heer Franken heeft zijn voornemen kenbaar gemaakt in een overleg op 9 mei 2018. Dit was in 
aanwezigheid van de Raad van Toezicht Deventer Verhaal en vertegenwoordigers van Franken Vastgoed. Hij 
deed dit naar aanleiding van de schriftelijke mededelingen over het ontbreken van vertrouwen in de 
haalbaarheid van de businesscase bij de Raad van Toezicht Deventer Verhaal.  
Het college heeft toen gemeld dat het aan de raad is om te oordelen over de vervolgstappen. De heer 
Franken heeft zich vervolgens schriftelijk tot de raad gericht. 
 



 
Vraag 6 
Wat is er gebeurd met de 75.000 euro? Zijn hier al reeds uitgaven mee gedaan en zo ja, 
waaraan? Zo nee, wordt dit bedrag teruggestort?  
 
Antwoord 
Het college heeft aan beide partijen gevraagd een declaratieverzoek in te dienen met facturen 
voor de gemaakte kosten vanaf de raadsbehandeling van het scenariovoorstel over het 
bedrijfsplan in de vergadering van de raad op 7 maart jl. Deze hebben we nog niet ontvangen. 
Het bedrag is nog niet uitgekeerd. 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen ir. A.P. Heidema 
 
 
 
 
 


